



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2020-05-13

Tid: 18.30-20.00  
Plats: Finnesbostugan

Närvarande Tommy Franzén, Peter Jönsson, Claes Halsellund, Henrik Zackrisson, Måns Lundin, Inge Arvidsson, Jeanette Sigenstam, Susann Evertsson och Charlotta Nilsson Skarin

1. Ordförande välkomnar och inleder mötet.
2. Genomgång av föregående protokoll.
3. Medlemslotteriet  
Förslag inkommit att byta namn på Medlemslotteriet till Månadslotteriet istället. Ok, om det är ok med namnbyte med tillståndet. Margareta kollar upp.  
Frågan om vinstutbetalning diskuteras vidare. Önskvärt att inte behöva hantera kontanter.
4. Medlemsavgifter och fakturering  
Claes och Henrik får i uppdrag att kolla vidare på hur vi kan hantera fakturering av medlemsavgifter på ett smidigare sätt till nästa år.  
Claes kollar även vilka försäkringar klubben har och om/hur vi medlemmar omfattas.
5. Bidrag Covid-19  
Tina har gjort en ansökan för ev. ersättning för inställt arrangemang kring Öresjön Runt.
6. Hemsidan föråldrad  
Tommy lyfter frågan om att hemsidan är föråldrad och svår att administrera. Måns har tidigare tittat på detta och så länge vi är kopplade till IdrottOnline är det svårt att komma vidare. Att ta fram en ny hemsida innebär mycket arbete och en större kostnad.
7. Årsplanering, KM, arbetsdagar mm  
Respektive kommitté får i uppgift att till nästa möte återkomma med datum inför hösten.
8. Focus 2020  
Gemenskap.
9. Avstämning kommittéerna:
  - Barn- och ungdomskommittén  
För tillfället tar vi inte in fler nya barn.
  - Stugkommittén  
Arbete med invasiva växter pågår. Trähoppet kommer att flyttas på grund av detta.
  - Cykelkommittén  
Träning pågår på tisdagar och torsdagar.
  - Skid- och löpningskommittén  
Spontanträning på torsdagar.



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2020-05-13

- Ban- och spårkommittén  
Arbetsdagen den 27 maj kommer inte att vara organiserad men man får gärna åka upp och fixa det man tycker kan behövas!
- Kassör  
Kassan stabil. Vi kommer att klara året om inga oväntade utgifter dyker upp.
- Klädansvarig  
Klädleverans har kommit och det finns ett litet lager på Jeansson för den som har missat beställa eller behöver komplettera.

### 10. Övriga frågor

Susann informerar att Håkan Andersson, Skene SoIS är ny kontaktperson för skyltning inför Örsjön Runt. Team Örby Rör är ansvariga från vår sida.

### 11. Nästa möte:

Nästa styrelsemöte den 17 juni kl 18:30. Peter tar med fika.

Vid protokollet

Charlotta Nilsson Skarin